
Odpovede na otázky z Výboru mestskej časti SEVER 
konanej dňa 13.júna v KS Opatová Trenčín 

 
 
Požiadavky poslancov: 
p.Koronczi 
- ul. Smetanova od Nábrežnej  -  pri dažďoch sa hromadí voda na ceste  UIS 
 zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
Všetky požiadavky či už z výborov  mestských častí, od poslancov MsZ, občanov a pod. zaraďujeme 
do  zoznamu, ktorých opravu postupne realizujeme v rámci finančných možností v programovom 
rozpočte Mesta Trenčín. 
Súčasné finančné možnosti Mesta Trenčín schválené na túto činnosť sú obmedzené. Z tohto 
dôvodu zabezpečujeme iba najnevyhnutnejšie opravy a údržbu miestnych komunikácií  a to podľa 
poradia dôležitosti. 
 
- Komenského, Smetanova, Nábrežná 1635 - nedostali INFO do schránok kancelária primátora 
neodpovedané  
 
- Parkovisko pri kolibe - Mládežnícka ul. - poškodené lavičky - opraviť UIS 
V spolupráci  s MHSL, m.r.o.  pôjdeme  lavičky obhliadnuť a následne  sa pokúsime zabezpečiť vo 
vlastnej réžii ( rozpočet  nemôže pokryť náklady v prípade opravy inou dodávateľskou firmou). Bolo 
by však vhodné zabezpečiť kontrolu zo strany MsP, aby obnovené lavičky obratom neničila  
nekultúrna mládež a bezdomovci. 
 
- ul. Jiráskova, Golianova, Gen. Viesta - lístie zhnité na chodníkoch UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
- medzi Sociálnou poisťovňou a lekárňou na ul. K dolnej stanici - úsek zelene - zarastené, 
nepokosené, smetisko - upozorniť majiteľa USŽPDI 
MsÚ Trenčín ÚSŽPDI poslalo výzvu  na úpravu pozemku vlastníkovi pozemku firme PILULA Nové 
Mesto nad Váhom. 
 
- Lavičková ul. na Juhu - horná časť ulice je nepozametaná UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
p. Kužela 
- na žel. moste - lávka pre peších v katastrofálnom stave UIS 
uvedená lávka nie je v majetku Mesta Trenčín ani v jeho správe 
 
- areál bývalého Výskumného ústavu ovčiarskeho - suché stromy  UIS 
Areál nie je v správe  VZ mesta – o jeho údržbu sa musí  postarať jeho vlastník. 
 
- Pri Tepličke - medzi ul. Klementisovou a Pádivého - vysoké topole - padajú konáre UIS 
Parcela, na ktorej  uvedené dreviny rastú nie je v správe  VZ mesta TN. Vlastník  plochy už bol 
ÚSŽPDI  vyzvaný na riešenie problému.  Tento podal žiadosť o výrub stromov – žiadosť je v konaní  
a k asanácií  drevín  dôjde  pravdepodobne  na začiatku výrubového obdobia (po 1.10.2012) 
 
- ul. Rozmarínova - zastávka pri gymnáziu - na chodníku je zvlnený asfalt - prerastajú korene 
stromov UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
Problematiku  výrubu  náletových  topoľov na  ul. Rozmarínovej aj  Električnej  a ul.1.mája  už 
riešime.  Bolo vydané povolenie na ich výrub (až vo výrubovom období po 1.10.2012 -  s ohľadom 
na  stav rozpočtu mesta).  Avšak dva  topole v blízkosti chodníka, ktoré spôsobujú svojou 
koreňovou sústavou ich značné poškodenie  rastú na parcele, ktorá nie je v správe  VZ mesta.  
Ostatné problematické  stromy budú  v uvedenom  období  asanované.  O výrub  dvoch  topoľov 
musí požiadať vlastník  pozemku, na  ktorom rastú. 



 
- ul. Šoltésovej od kpt. Nálepku - na chodníku je zvlnený asfalt UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
- ul. Žilinská - cesta k domu č. 9 (Radegast - nákladná rampa) - cesta je v dezolátnom stave UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
- Žilinská ul. prechod ku škôlke k domu č. 12 - veľké, hlboké výtlky UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
- Hodžova ul. - problémy s parkovaním, návrh, aby sa ul. zjednosmernila a urobilo sa šikmé 
parkovanie ( od Rázusovej po kpt. Nálepku)  USŽPDI 
Na zmenu dopravného režimu - zjednosmernenie ulice Hodžova je potrebné dať vypracovať 
projektovú dokumentáciu, ktorú by bolo potrebné zaradiť do investičných akcii Mesta Trenčín. Danú 
ulicu ale nedoporučujeme zjednosmerniť. Ulica je frekventovaná a využívaná na priame prepojenie 
centra a Sihote.  
 
p. Krist 
- občania žiadajú primátora o jasnú komunikáciu nielen k občanom, ale aj k poslancom Mestského 
zastupiteľstva a žiadajú o účasť primátora na VMČ Sever  kancelária primátora 
Pán primátor eviduje požiadavku od občanov na osobnú účasť na VMČ Sever. Kancelária primátora 
informovala, že pán primátor má v pláne osobnú účasť na všetkých VMČ na jeseň tohto roku. 
O presnom termíne budú informovať.  
   
p. Gavenda:  
- riešiť žiadosť o parkovisko pre pani Bučkovú UIS 
UIS zabezpečilo nacenenie prípadnej výstavby parkoviska. Predpokladané náklady realizácie 
parkoviska zo zamkovej dlažby sú cca 2000€. Vzhľadom k tomu, že sa jedná o investičnú akciu 
musí ďalšie kroky vykonať USŽPDI, v rámci svojich kompetencií a rozpočtu. 
 
- žiadosť na Jednotu na odpratanie suti z dvora KS Opatová USŽPDI 
Vlastník pozemku bol listom zo dňa 22.5.2012 písomne vyzvaný na odstránenie nelegálne 
uloženého stavebného odpadu z pozemku v termíne do 8.6.2012. Dňa 25.6.2012 Bc.Čachová sa  
telefonicky spojila s p.Mikulom z COOP Jednota, spotrebné družstvo, ktorý sa zaviazal, že urýchlene 
upozorní nájomcu ich priestorov, ktorý je pôvodcom tohto odpadu, aby skládku odstránil. 
 
- riešiť zatopený suterén KS Opatová - ihneď UIS 
K zatopeniu suterénu KS Opatová došlo pravdepodobne z preplnenej žumpy, ktorá sa nachádza na 
asfaltovom parkovisku pred hlavným vchodom. Vlastníkom žumpy je JEDNOTA COOP, a. s., ktorá aj 
zabezpečuje jej odčerpávanie. 
Pri rokovaní so zástupcom Jednoty boli pracovníci MHSL informovaní o realizácii napojenia žumpy 
na kanalizáciu, ktoré bolo zrealizované v 27 týždni 2012. Tým by malo byť odstránené napĺňanie 
žumpy na maximum. 
 
- čistenie vpustí UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
- čistenie prídlažby v Opatovej -  Horeblatie UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
Aký je zámer s KS Opatová viceprimátorka 
neodpovedané 
 
Zastávka v Opatovej pri Majáku smer Teplá (pri autobazári) autobusový prístrešok je málo viditeľný 
a v zlom stave USŽPDI 
neodpovedané 
 
 



 
Osvetlenie pri hasičskej zbrojnici - treba prekontrolovať UIS 
Správca verejného osvetlenia osvetlenie skontroluje. Do budúcnosti odporúčame v prípade 
nefunkčného, príp. poškodeného VO kontaktovať non stop dispečing Siemensu, ktorý následne do 
24hod odstráni vadu. Tel. 032 6400894. 
 
Chodník v Opatovej chýba - Opatovská ul. USŽPDI 
Na vybudovanie chodníka na ul. Opatovskej nemá mesto vypracovanú projektovú dokumentáciu  
ani potrebné povolenia. Útvar životného prostredia zaradí túto stavbu do investičného plánu na rok 
2013. 
 
Opatovská od KS po križovatka štátnej cesty, vyspádovaná do dvorov cesty- zateká do dvorov UIS 
Problém je možné riešiť iba komplexnou rekonštrukciou – súvislou opravou, na ktorú v rozpočte nie 
sú vyčlenené financie 
 
Vyriešiť ul. Potočná - vjazd áut do protismeru USŽPDI 
Na Potočnej ulici pod mostom je nedostatočná podjazdná výška, s ktorou majú problémy okrem 
iného aj vozy pre odvoz komunálneho odpadu. Preto situácia nie je jednoduchá, ale snažíme sa 
nájsť riešenie a uvedenú situáciu vyriešiť tak, aby nedošlo k zbytočnému obmedzeniu obyvateľov, 
lesníkov prípadne iných subjektov v Opatovej. 
 
Orezať stromy na Potočnej ul. UIS 
Plochy  popri  potoku, ako aj  stromy na  nich vysadené občanmi  z ich vlastnej iniciatívy  nie sú 
v správe   VZ  mesta, ale Povodia Váhu 
 
pokosiť trávu v priekopách - od KS po Dobrú UIS 
zaraďujeme do zoznamu prác na nasledujúce obdobie 
 
odfrézovať krajicu od KS po Dobrú  UIS 
krajnica sa bude kosiť, na „frézovanie“ nie sú v rozpočte financie 
 
Nefunkčný rozhlas pri bytovkách mestského štadiónu Opatová  UIS 
Dňa 6.7.2012 bola vykonaná kontrola technického stavu miestneho rozhlasu v uvedenej lokalite. 
Pri kontrole bol zistený nasledovný stav: 
Miestny rozhlas je v uvedenej lokalite funkčný, reproduktory v časti ul. Opatovská v smere od 
Trenčín po želez.priestenie vydávajú počas a aj mimo vyhlasovania rušivý zvuk, ktorý je výraznejší 
v nočných hodinách. Závadu sa snažíme odstrániť. 
 
 
 
 
 


